

## ADOLESCENTS' SKIN

### STEP 1

#### Pore cleansing & scar preventing solution

Cleanser, helps prevent scarring and close affected skin pores. Transparent, applied with cotton wool pad, in the evening.



### STEP 2

#### Purifying Cream

Balances sebum secretions. Anti-bacterial. Blocks cytokines which take part in skin inflammation. Hydrates skin, rapidly absorbed, does not leave any coloration of skin.



### STEP 3

#### Single pimple spot treatment

Topically applied, transparent oil.



## ADOLESCENTS' SKIN

**Left photo:** before treatment  
**Right photo:** Following 3 weeks treatment with STEP 1 & STEP 2.



**Left photo:** before treatment  
**Right photo:** Following 8 weeks treatment.

BEFORE

AFTER



## ANTI - AGING

### MESHI

#### KEDEM's Nourishing & Regenerating Facial Serum

A mixture of fast penetrating extracts from organically cultivated, powerful Helichrysum italicum tissue regenerating plant and other plants. Can be used morning or evening, also as foundation for makeup. Does not leave residual oiliness.



### TSUKIM

#### KEDEM's Lifting balm, including reduction of puffiness under the eyes, for dry skin

A water-free balm, based on plant extracts with a contracting action. Only a rice grain size should be used each time, molten between the fingers, then applied onto moist skin, under the eyes, around lips, or onto wrinkles. Massage by gentle patting. Following the application, a gentle lifting and tightening of the facial skin may be felt.



## ANTI - AGING

### ZOHAR

#### KEDEM's Facial Night Cream

Only contains herbs, including precious Helichrysum italicum, a powerful tissue regenerating plant, oils and natural minerals of the Dead Sea. Withania somnifera & Helichrysum italicum suppress INFLAMMAGING: the genetically programmed skin aging process.



### SHELEG

#### KEDEM's Facial Night Pigmentation Reduction Cream

Applies Jojoba seed, bearberry and Helichrysum italicum extracts, to diminish melanin production in the skin. Being strictly made of natural ingredients, there is no problem of being in the sun, the following day.



Should be applied daily. Works best on recent pigmentation.

Made using 100% Natural Ingredients including organically grown rare DEAD SEA region plants & DEAD SEA minerals.



# HERBS OF KEDEM

 **Ecotrend**  
ECOLOGICS

TO PLACE ORDERS:  
1 800 665 7065  
orders@ecotrend.ca  
www.ecotrend.ca



## Soin Peaux des Adolescents

### ÉTAPE 1

#### Solution pour nettoyer les pores et réduire l'aspect des cicatrices

Contient d'extraits d'Helichrysum italicum. Transparent, appliqué avec un coton, le soir. Peut également être utilisé pour les peaux sensibles, après le rasage.



### ÉTAPE 2

#### Crème hydratante du soir, purifiante et équilibrante

S'absorbe vite, ne laisse aucune coloration blanche de la peau



### ÉTAPE 3

#### Séchage des boutons localement

Huile transparente appliquée localement, agit en 1 à 2 jours. Uniquement utilisé localement sur les boutons fraîchement apparus.



## Soin Peaux des Adolescents

Gauche: Avant soin.  
Droite: après le traitement avec STEP 1 & STEP 2 pendant 3 semaines



Gauche: Avant soin.  
Droite: après le traitement pendant 8 semaines



## Anti-âge

### MESHI

#### Sérum KEDEM Visage Nourrissant & Régénérant

Un mélange d'extraits des plantes, parmi eux la plante régénératrice puissante des tissus Helichrysum italicum cultivée en bio. Pénétration rapide. Pour le traitement et la protection de la peau du visage sèche à normale. Peut être utilisé matin ou soir, également comme fond de teint pour le maquillage. Ne laisse pas de gras résiduel.



### TSUKIM

#### Baume KEDEM anti-cernes et tonifiant

Un baume sans eau, à base d'extraits de plantes à l'action contractante. Seule une taille de grain de riz doit être utilisée à chaque fois, fondue entre les doigts, puis appliquée sur une peau humide, sous les yeux, autour des lèvres ou sur les rides. Masser en tapotant doucement. Après l'application, un léger lifting et raffermissement de la peau du visage peut être ressenti.



## Anti-âge

### ZOHAR

#### Crème KEDEM de Nuit Visage

Contient des herbes, parmi eux le précieux Helichrysum italicum, une puissante plante régénératrice des tissus, des huiles, et des minéraux naturels de la Mer Morte. Les plantes Withania somnifera & Helichrysum italicum suppriment l'INFLAMMAGING: le processus de vieillissement cutané génétiquement programmé.



### SHELEG

#### Crème Anti-Pigmentation pour peaux normales à grasses

Applique des extraits de graines de jojoba, de busserole et d'Helichrysum italicum, pour diminuer la production de mélanine dans la peau. Étant strictement composé d'ingrédients naturels, il n'y a aucun problème d'être au soleil, le lendemain. Doit être appliqué quotidiennement. Fonctionne mieux sur la pigmentation récente.



Préparé à partir d'ingrédients %100 naturels, y compris des plantes rares de la région de la MER MORTE cultivées biologiquement et des minéraux de la MER MORTE.



# HERBS OF KEDEM

 **Ecotrend**  
ECOLOGICS

COMMANDER:  
1 800 665 7065  
orders@ecotrend.ca  
www.ecotrend.ca